

高阻隔双向拉伸BOPE膜

产品名称	高阻隔双向拉伸BOPE膜
公司名称	江苏百瑞尔包装材料有限公司
价格	40.00/千克
规格参数	
公司地址	沭阳县经济开发区海宁路29号
联系电话	0527-89985089 13771744399

产品详情

本产品名为ABOPE，是在不同厚度的BOPE卷膜基材上涂布一层透明的聚乙烯醇（PVA）涂层。

This product is called ABOPE, which is a transparent polyvinyl alcohol (PVA) coating on the BOPE roll film substrate with different thickness.

二、产品特性 .Product Features

PVA涂层赋予材料良好的对氧气、氮气、二氧化碳等气体及小分子挥发物的阻隔功能。

PVA coating gives the material good barrier function to oxygen, nitrogen, carbon dioxide and other gases and small molecular volatiles.

三、产品用途 .Application

用于提高软包装材料的阻气性能，对高油脂含量、易氧化变质、褐变及香气逃逸的内容物具有良好的保护作用，例如肉制品、香料、小面包、小蛋糕、干果、茶叶延长产品保质期。

It is used to improve the gas resistance of flexible packaging materials, and has a good protective effect on the contents of high fat content, easy oxidation deterioration, Browning and aroma escape, such as meat products, spices, small bread, small cake, dried fruit, tea and extend the shelf life of products.